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21. møde.  

Fredag den 22. november kl. 11. 

Anden næstformand (Erlendsson): 
Medlemmer af folketinget Ib Andersen, 

Bay, Erlendsson og Gede har meddelt mig, 
at de ønsker skriftligt at fremsætte: 

Forslag til lov om ændring af lov om social 
bistand. (Udsættelse af ikrafttrædelsestids- 
punktet). 

Medlem af folketinget Poul Boeg har 
meddelt mig, at han ønsker skriftligt at 
fremsætte: 

Forslag til lov om anlæg af en lufthavn på 
Saltholm. 

Skriftlig fremsættelse af lovjorslag. 

Ordføreren for forslagsstillerne (Ib Ander- 
sen) (FP): 
Jeg skal herved for folketinget fremsætte 

forslag til lov om ændring af lov om social 
bistand. (Udsættelse af ikrafttrædelsestids- 
punktet), hvorved jeg skal henvise til de 
bemærkninger, som ledsager lovforslaget. 

Forslagsstilleren (Poul Boeg) (CD): 
Jeg tillader mig hermed at fremsætte 

forslag til lov om anlæg af en lufthavn på 
Saltholm, idet jeg med hensyn til begrun- 
delsen henviser til lovforslaget og de led- 
sagende bemærkninger. 

Den første sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om æn- 
dring af lov om nedslag i skatteansættelsen for 
renteindtægter m. v. 

(Lovforslag nr. 6. Fremsat 3/10 74. Første 
behandling 9/10 74. Betænkning 14/11 74. 
Anden behandling 20/11 74). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges med 100 stemmer mod 16; 9 med- 
lemmer stemte hverken for eller imod. 

Anden næstformand (Erlendsson): 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmi- 

nisteren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Anden (sidste) behandling af forslag til 
folketingsbeslutning angående folketingets 
ombudsmands beretning for året 1973. 

(Andre selvst. forslag nr. XVI. Fremsat 
31/10 74 i betænkning fra retsudvalget. Før- 
ste behandling 20/11 74). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Forslaget sattes til forhandling. 

Gudme (RV): 
I forlængelse af de bemærkninger, jeg på 

flertallets vegne gjorde i onsdags, vil jeg 
anbefale, at man stemmer for godkendelse 
af ombudsmandens beretning for 1973. 

Jeg glemte i onsdags at nævne, at et med- 
lem af fremskridtspartiet, fru Kirsten Ja- 
cobsen, har samme standpunkt som flertal- 
let og derfor vil stemme sammen med fler- 
tallet. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Forslaget til folketingsbeslutning 
vedtoges med 124 stemmer mod 23. 

Anden næstformand (Erlendsson): 
Der vil nu blive givet folketingets om- 

budsmand meddelelse om denne vedtagelse. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Første behandling af forslag til lov om 
ændring af lov om film og biografer [af Svend 
Andersen (Roskilde amt) m. fl.]. 

(Lovforslag nr. 45. Fremsat 23/10 74). 

Lovforslaget sattes til forhandling. 


